



## REFERAT FRA MØTE 07/17-18 I STUDENTPARLAMENTET

Domus Theologica 22.03.2018

**Tid:** Torsdag 22.03.18 kl 17:00-21:00.  
**Sted:** Auditorium U40, Domus Theologica, UiO.

**Ordstyrer:** Madeleine Sjøbrend  
**Referent:** Line Willersrud

### **Tilstede:**

#### SP-representanter:

##### Fra Venstrealliansen:

- 1 Sveinung Næss (vara)
- 8 Astrid Bragstad Gjeldsvik
- 12 Peder Østring
- 18 Alexander Lange
- 23 August Starberg
- 28 Johannes Saastad (vara)

##### Fra Grønn Liste:

- 2 Helene Spørck Sundt Hoel (vara)
- 9 Christen Andreas Wroldsen (vara)
- 14 Julia Weisethaunet
- 20 Timm Seitz (Fast vara)

##### Fra Realistlista:

- 3 Kari Anne Andersen
- 10 Nicolai Hauffen
- 19 Christina Eide
- 26 Markus Leira Asprusten

##### Fra Gjestelista:

- 4 Simen Flotvik Mathisen
- 11 Olav Riise
- 21 Una Pasovic
- 27 Viktor Emanuel S. Espedal

##### Fra A-lista:

- 5 Marius Frans Linus Hillestad
- 15 William Høie

##### Fra Blå liste:

- 6 Ole Marius Gaasø

##### Fra Liberal liste:

- 22 Amanda Haugnes Rygg
- 7 Katja Busuttil (Kom kl 17:30)

##### Fra Internasjonalista:

- 13 Tyler Thomas Barrott

##### Frå Velferds- og studentbylista

- 16 John Erlie (fast vara)

##### Fra Studentutvalgene:

- 29 MNSU: Runa Risa Bakke
- 31 TSU: Håkon Borgos
- 32 SVSU: Randi Birgitte Skjerstad
- 34 JSU: Bjørn Sigurdsøn
- 35 MSU: Synne Hatlevoll Sjøberg
- 36 SUUV: Dorthea Enger

##### Fra Arbeidsutvalget:

- 100 Jens Lægreid
- 101 Synnøve Kronen Snyen
- 102 Susann Andora Biseth-Michelsen
- 103 Kristine Berg Heggelund
- 104 Henrik Paulsen Mandelid

##### Kontrollkomitéen:

- 105 Kristine-Petrine Olthuis
- 106 Vebjørn Andersson
- 107 Kristian Tuv

Til stede var også:

Ved opprop var det 27 stemmeberettigede til stede. Møtet kunne settes.  
Jens Lægreid åpnet møtet.

Til orden: 105

**Forslag:**

**Forslagsstiller:**

**Fraksjon:** Arbeidsutvalget

**Forslag:** Å gi forslags og talerett til Johannes Saastad, på vegne av Venstrealliansen og Amanda Haugnes Rygg og Katja Busuttil for Liberal liste

**Vedtatt**

**Permisjonssøknader:** Bjørn Sigurdsson søker permisjon fra kl 19:30 og Jon Erlie fra kl 19:30.  
Innvilget.

**SAK 110/17-18 VALG AV MØTELEDELSE OG REFERENT**

---

Ordstyrer: Madeleine Sjøbrend

Referent: Line Willersrud

**Vedtatt:**

Ordstyrer og referent ble valgt.

**SAK 111/17-18 GODKJENNING AV INNKALLING**

---

**Vedtatt:**

Innkalling godkjent.

**SAK 112/17-18 GODKJENNING AV DAGSORDEN**

---

Foreslått dagsorden:

KI	SAKNR.	SAKSTITTEL	SAKSTYPE
17:00	110/17-18	Valg av møteledelse og referent	Vedtaks sak
	111/17-18	Godkjenning av innkalling	Vedtaks sak
	112/17-18	Godkjenning av dagsorden	Vedtaks sak
	113/17-18	Godkjenning av referat	Vedtaks sak
	114/17-18	Orienteringer	Orientering
	115/17-18	Godkjenning av valgprotokoller	Vedtaks sak

17:40	116/17-18	Ettergodkjenning av oppnevninger	Vedtaks sak
17:45	117/17-18	Orientering om valg til råd, utvalg og styrer 31. mai	Orienterings sak
17:50	118/17-18	Evalueringskomitéen	Vedtaks sak
18:20	119/17-18	Organisasjonskultur	Vedtaks sak
18:50	120/17-18	Nedre Blindern	Diskusjonssak
19:10-19:25		Pause (15 min)	
19:25	121/17-18	Digitalt læringsmiljø	Diskusjonssak
19:45	122/17-18	Hva ønsker vi av campustilbudene?	Diskusjonssak
20:15	123/17-18	Undervisningsprisen	Vedtaks sak
20:30	124/17-18	Resolusjoner	Vedtaks sak
		Eventuelt	
		Møtekritikk	
		Møteslutt	

**Vedtak:**

Dagorden med endringer ble godkjent.

**SAK 113/17-18      GODKJENNING AV REFERAT**

**Vedtak:**

Referatet fra SP-møte nr. 6 er godkjent.

**SAK 114/17-18      ORIENTERINGER**

100 – Jens Lægreid innleder saken.

102 – Susann Andora Biseth-Michelsen orienterer

103 – Kristine Berg Heggelund orienterer

101 – Synnøve Kronen Snyen orienterer

100 – Jens Lægreid orienterer

**Andre orienteringer:**

108 – Velferdstinget.

**SAK 115/17-18      GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER**

Kontrollkomiteen innstiller på at JSU sin valgprotokoll godkjennes.

**Vedtak:**

Valgprotokollen til JSU godkjennes.

**Forslagsnummer: 1****Forslag:** Tillegg**Fremmet av:** Synnøve Kronen Snyen**Fraksjon:** Arbeidsutvalget**Linjenummer:** 306**Forslag:***Ny tekst:*

«Oppnevning av varaer til klagenemda

- Alexander Sæthern

- Marie Lohnås Nygaard.»

**Vedtatt****Forslagsnummer: 2****Forslag:** Tillegg**Fremmet av:** Synnøve Kronen Snyen**Fraksjon:** Arbeidsutvalget**Linjenummer:** 306**Forslag:***Ny tekst:*

Suppleringsvalg av vararepresentanter til Velferdstinget

Vara for Grønn liste:

- Ingvild Kessel

- Christen Andreas Wroldsen

- Eivind Heggelund Tørstad

Vara for Realistlista:

- Sverre Hartveit

**Vedtatt****Vedtak:**

Følgende oppnevninger godkjennes av Studentparlamentet.

**Oppnevning vara til UiO:Norden**

- Hedda Weston

**Oppnevning vara til klagenemda**

- Alexander Sæthern
- Marie Lohnås Nygaard

**Suppleringsvalg av vararepresentanter til Velferdstinget**

Vara for Grønn liste:

- Ingvild Kessel

- Christen Andreas Wroldsen
- Eivind Heggelund Tørstad

Vara for Realistlista:

- Sverre Hartveit

---

**SAK 117/17-18      ORIENTERING OM VALG TIL RÅD, UTVALG OG STYRER 31. MAI**

101 – Synnøve Kronen Snyen innleder saken

**Spørsmål:** 20, 36.

---

**SAK 118/17-18      EVALUERINGSKOMITEEN**

104 – Henrik Paulsen Mandelid innleder saken.

**Spørsmål:** 28 – 104 (replikk), 20 – 104 (replikk).

**Til debatt:** 3, 12.

**Forslagsnummer:** 1

**Forslag:** Tillegg

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 366

**Forslag:**

Ny tekst:

«6) Studentparlamentet tar evalueringskomiteens dokument til orientering.»

**Vedtatt**

---

**Vedtatt:**

Komiteens anbefalte tiltak, med endringer som fremkom av møtet, ble vedtatt.

---

**SAK 119/17-18      ORGANISASJONSKULTUR**

101 – Synnøve Kronen Snyen innleder saken.

**Spørsmål:** 20.

**Til debatt:** 3 – 103 (replikk) – 3 (svarreplikk), 26, 3, 101 – 3 (replikk) – 101 (svarreplikk), 3, 8 – 100 (replikk), 10, 3, 10, 9.

**Forslagsnummer:** 1

**Forslag:** Tillegg

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 721

**Forslag:** *Ny tekst:* «Det er ønskelig at også listens forhandlingsleder overværer utspørringene.»

**Vedtatt**

**Forslagsnummer:** 4

**Forslag:** Endring

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 723

**Forslag:**

*Gammel tekst:*

Listene skal i etterkant av utspørringen av kandidatene vedta et skriftlig mandat til sin forhandlingsleder i forkant av forhandlingene. På denne måten vil man kunne forhindre at det oppstår en situasjon hvor lista ikke kan stille seg bak forhandlingslederens resultat. I mandatet er det viktig å se for seg ulike sammensetninger og bidra til at man kan få en vellykket prosess.

*Ny tekst:*

Listene bør i etterkant av utspørringene samle sine valgte representanter og sin forhandlingsleder. Det er viktig at forhandlingsleder får en god forståelse av representantenes ønsker med tanke på forskjellige mulige valgresultater.

**Vedtatt**

**Forslagsnummer:** 2

**Forslag:** Tillegg

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 737

**Forslag:** *Ny tekst:* «Forhandlingsleder må ha god rolleforståelse, og være inneforstått med at hen har et delansvar for at parlamentet skal kunne samarbeide etter forhandlingene.»

**Vedtatt**

**Forslagsnummer:** 3

**Forslag:** Tillegg

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 737

**Forslag:** *Ny tekst:* «Enhver forhandlingsleder skal bidra til at hele forhandlingsmøtet forstår prosessen under forhandlingene.»

**Vedtatt**

**Forslagsnummer:** 5

**Forslag:** Strykning

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 739

**Forslag:** *Stryke:* «Det er derfor ønskelig at listene ikke henter inn forhandlingsledere utenfra, men heller velger en forhandlingsleder som har vært aktiv i parlamentet den inneværende perioden.»

**Falt**

**Forslagsnummer:** 6

**Forslag:** Strykning

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 745

**Forslag:** *Stryke:* «Dersom forhandlingene leder frem til en enighet som oppnår valgtallet signeres et forhandlingsresultat. Listene forplikter seg på den måten til å være lojal mot forhandlingsresultatet.»

**Vedtatt**

**Vedtak:**

Dokumentet om organisasjonskultur vedtas med endringer som fremkom i møtet.

**SAK 120/17-18      NEDRE BLINDERN**

---

100 – Jens Lægreid innleder saken

**Spørsmål:** 8 – 104 (replikk), 29 – 104 (replikk), 3 (til orden), 103, 28, 20 – 104 (replikk).

**Til debatt:** 4, 19, 14 – 29 (replikk) – 14 (svarreplikk), 31 (saksopplysning), 10, 102, 12 – 3 (replikk), 4 – 104 (replikk), 4 (svarreplikk), 9, 5, - 100 (replikk), 36, 29 – 28 (replikk), 29 (svarreplikk), 3, 31 – 12 (replikk), 36, 4 – 100 (replikk) – 4 (svarreplikk), 35, 28 – 100 (replikk).

**SAK 121/17-18      DIGITALT LÆRINGSMILJØ**

---

102 – Susann Andora Biseth-Michelsen innleder saken

**Spørsmål:** 14 – 102 (replikk), 36, 31 – 102 (replikk) 29, 14 – 102 (replikk).

**Til debatt:** 28, 20 – 102 (replikk), 20 (svarreplikk), 19 – 100 (replikk), 3 – 28 (replikk), 3 (svarreplikk), 31, 10, 12 – 22 (replikk), 102 (replikk), 102 – 28 (replikk), 36, 3 – 36 (replikk), 29 (replikk), 3 (replikk), 29, 22.

**SAK 122/17-18      HVA ØNSKER VI AV CAMPUSTILBUDENE?**

---

100 – Jens Lægreid innleder saken

**Spørsmål:** 3 - 100 (replikk), 29 – 100 (replikk).

**Til debatt:** 29, 4 – 3 (replikk), 3, 14 - 100 (replikk), 3, 22 – 3 (replikk), 4, 100, 12 – 104 (replikk), 22 (replikk), 12 (svarreplikk), 3 (saksopplysning), 10, 36, 28 – 4 (replikk), 29 – 3 (replikk), 19, 9, 13 – 22 (replikk), 22, 6 – 3 (replikk), 12 (replikk), 6 (svarreplikk), 100, 3, 35 – 3 (replikk), 100 (replikk), 27, 104.

## **SAK 123/17-18      UNDERVISNINGSPRISEN**

---

102 – Susann Andora Biseth-Michelsen innleder saken

**Spørsmål:** 26 – 102 (replikk).

**Til debatt om statuttene:** 4 – 102 (replikk)

3, 36, 102, 3, 102, 22, 102,

**Forslagsnummer:** 1

**Forslag:** Tillegg

**Fremmet av:** Marius Frans Linus Hillestad

**Fraksjon:** A-lista

**Linjenummer:** 1003

**Forslag:** AU gis fullmakt til å godkjenne ettersendt oppnevning av kandidater

**Vedtatt**

**Kandidater:**

- Veronica Killi
- Dorthea Enger
- Katja Busuttil
- Marius Frans Linus Hillestad
- Tyler Barrott

**Vedtak:**

Statuttene med endringer ble vedtatt, og følgende personer ble valgt til Utdelingskomitéen

- Veronica Killi
- Dorthea Enger
- Katja Busuttil
- Marius Frans Linus Hillestad
- Tyler Barrott

AU gis også fullmakt til å godkjenne ettersendt oppnevning av kandidater.

---

## **SAK 124/17-18      RESOLUSJONER**



## **RESOLUSJON 1 – INFORMASJON OM ARBEIDSMILJØREGELVERKET MÅ TILBYS TIL ALLE STUDENTER UNDER SEMESTERSTART**

---

13 – Tyler Barrott fra Internationalista innleder resolusjonen.

**Til debatt:** 102, 12, 31, 102.

**Forslagsnummer:** 1

**Forslag:** Strykning

**Fremmet av:** Susann Biseth

**Fraksjon:** Arbeidsutvalget

**Linjenummer:** 1012

**Forslag:**

Stryke: «.... under semesterstart»

**Vedtatt**

**Forslagsnummer:** 2

**Forslag:** Strykning

**Fremmet av:** Susann Biseth

**Fraksjon:** Arbeidsutvalget

**Linjenummer:** 1036

**Forslag:**

Stryke: «.... under semesterstart»

**Vedtatt**

### **Vedtak:**

Resolusjonen vedtas med endringer som fremkom av møtet.

## **RESOLUSJON 2 – NY MILJØSJEF I EIENDOMSAVDELINGEN**

---

20 – Timm Seitz innleder resolusjonen

### **Vedtak:**

Resolusjonen vedtas.

## **RESOLUSJON 3 – VI TRENGER EN BRUKTBUTIKK PÅ BLINDERN**

---

14 – Julia Weisethaunet innleder resolusjonen

**Til debatt:** 9, 3 – 27 (replikk), 3 (replikk), 3 (svarreplikk), 14, 29, 10 – 9 (replikk), 36, 35, 28, 14 – 27 (replikk).

**Forslagsnummer:** 1

**Forslag:** Endring

**Fremmet av:** Kari Anne Andersen

**Fraksjon:** Realistlista

**Linjenummer:** 1072

**Forslag:**

*Gammel tekst:*

UiO må tilrettelegge for at SiO eller en annen aktør kan opprette bruktbutikk på Blindern.

*Ny tekst:*

- Det må undersøkes om det er markedsgrunnlag for å opprette en bruktbutikk på Blindern
- Dersom det ikke er markedsgrunnlag, skal man undersøke om eksisterende bruktbutikkjeder kan ha popupfilialer på Blindern i semesterstartene.

**Vedtatt**

**Vedtak:**

Resolusjonen vedtas med endringer som fremkom av møtet.

## EVENTUELT

---

## MØTEKRITIKK:

---

- God luft
- Godt nivå på debatten
- Fint om man kan jobbe med å åpne opp, slik at flere vet hva som foregår på møtet, ettersom det er godt arbeid.
- Savner «avslutningskake»
- Takk for et fint år!

Møtet oppheves torsdag 22.03.18, kl. 21:07.